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Hoogeveen intercity station 
GroenLinks Hoogeveen nam  acht jaar geleden het  initiatief om de 
Schipholtrein te behouden en ook om intercitystation te worden, 
met steun van alle politieke partijen, diverse organisaties en burgers. 
Met acties, lobby en zelfs een bezoek aan ons parlement. Het mocht 
niet baten maar we lieten ons niet uit het veld slaan. Nog steeds zijn 
we samen met betrokkenen in gesprek en laten we onderzoek doen 
naar  mogelijkheden en die zijn er. Het moet nog even onder de pet 
blijven maar binnenkort komen we met nieuws.
 
Riegmeer   
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Regenboogmotie  

Alle partijen, behalve 
Gemeentebelangen hebben 
een motie aangenomen ter 
ondersteuning van LHBT’ers 
(lesbiennes, homoseksuelen, 
biseksuelen en transgenders). 
Hoogeveen wordt 
regenbooggemeente met 
vlaggen uit op Coming-
Outdag, het bevorderen van 
de acceptatie en veiligheid van 
de LHBT’ers en het bestrijden 
van discriminatie. 

Laaggeletterdheid 

Laaggeletterdheid blijft een 
probleem ondanks inspanningen 
van gemeente, organisaties en 
vrijwilligers. Uit cijfers van de 
Stichting lezen en schrijven bleek 
dat Hoogeveen helaas de meeste 
laaggeletterden heeft van Drenthe 
met meer dan 16% van de 
bevolking. Dat zijn ongeveer 7000 
Hoogeveners  (kinderen tellen we 
hierbij niet mee). We hebben 
daarom een motie ingediend om 
200.000 euro extra te investeren 
het bevorderen van geletterdheid. 
Helaas kreeg de motie niet 
voldoende ondersteuning 

Actueel in Hoogeveen (mede) dankzij GroenLinks! 

Beste lezer, het jaar is al weer bijna voorbij en we realiseren ons dat u ons clubblaadje 
dit jaar nog niet ontvangen heeft. Dat wil niet zeggen dat we stil gezeten hebben, in 
tegendeel. Hierbij alsnog onze bemoeienissen, inspanningen etc van 2016 in en rond 
Hoogeveen in vogelvlucht  Uitgebreider kunt u genoemde zaken en nog meer vinden 
op onze website: https://hoogeveen.groenlinks.nl/. 
Onze afdeling  heeft ongeveer 30 leden waarvan een handvol actieve leden. Een kleine 
club maar wel enthousiast. Op de website stellen we ons voor. 

Na vele jaren hebben inmiddels ook het college en de 
overige partijen  (alleen GL was destijds tegen) ingezien dat 
de plannen met bedrijventerrein Riegmeer niet haalbaar 
waren. Helaas betekende dat wel een verlies van 10 tot 16 
miljoen euro. Wat hadden we daar mooie dingen van 
kunnen doen voor laaggeletterden of het klimaat. 

https://hoogeveen.groenlinks.nl/
https://hoogeveen.groenlinks.nl/
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Bethesda  

Bethesda was veel in het nieuws, soms met goede berichten maar 
vaker met slechte. Het Bethesda comité waarvan GroenLinks samen 
met SP lid was heeft gestreden waar dat  mogelijk was maar de 
ontmanteling ging verder. Belangrijke peilers van het ziekenhuis zoals 
de intensive care en de spoedeisende hulp verdwenen en verdwijnen 
richting Emmen. Zo ook oogheelkunde. Het college maar ook de 
andere partijen lieten het gebeuren. Dat was en is ook op andere 
terreinen de makke van de politiek in Hoogeveen. Er werd te veel 
afgewacht, lobby kreeg te weinig inhoud en prioriteit. Het bleef te vaak 
alleen bij het stellen van vragen.  

IJsbaan  

Daar wordt nog steeds hard aangewerkt om die te realiseren. Onze 
GroenLinks inbreng bestond vooral in het inbrengen van groene 
ideeën via onze fractievoorzitter die ook bestuurslid is van de ijsbaan. 
Dit resulteerde in o.a. een duurzame verwarmingsinstallatie en 
zonnepanelen op het dak. Nu nog duimen en lobbyen dat de 
provincie voor het Hoogeveense plan kiest.  

Scholen Wolfsbos 
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Vluchtelingen 

Nadat we ze vorig jaar nog 
verwelkomden sloeg de stemming 
om en is die nu minder positief. 
Gelukkig zijn er ook veel mensen 
vrijwillig actief voor en met 
vluchtelingen, ook in Hoogeveen. 
Sinds de nieuwe Europese 
spelregels over toelating van 
vluchtelingen zitten veel 
vluchtelingen vast in 
opvangkampen in Griekenland. 
GroenLinks diende een motie in om 
bij de regering aan te dringen op  
overkomst van die vluchtelingen 
naar o.a. het  asielzoekerscentrum in 
Hoogeveen dat voor de helft leeg 
stond. Het college zegde toe  dit te 
zullen doen.  

Meldpunt  
vuurwerkoverlast 

Verschillende scholen in Wolfsbos willen vanwege een 
onderwijskundige visie samen gehuisvest worden. Van de 
betreffende schoolgebouwen zijn de meeste ook oud en in slechte 
of zeer slechte staat. Lekkages, slecht functionerende 
verwarmingsinstallaties, extreem hoge verwarmingskosten koude, 
tocht en zelfs  ratten zijn het gevolg. Helaas willen het college en de 
collegepartijen niet meewerken aan  het realiseren van nieuwbouw 
zoals gevraagd door de scholen. De gehele oppositie deed en doet 
haar best om de nog steeds voortdurende situatie ten goede te 
keren. 

Ook dit  jaar hadden we een 
plaatselijk meldpunt 
vuurwerkoverlast, onderdeel van 
het landelijke meldpunt. 
Hoogeveen had dit jaar 285 
meldingen, 5% meer dan vorig jaar. 
Vooralsnog verandert er in 
Hoogeveen niets en blijft overlast 
bestaan. Diverse andere 
gemeenten hebben inmiddels voor 
andere mogelijkheden gekozen 
zoals vuurwerkvrije zones. Wie 
weet volgt Hoogeveen ook nog. 
Dit jaar dus weer een meldpunt!
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Cultuur  

We waren voor veranderingen maar niet voor het verdwijnen van Museum 
De 5000 morgen. Wat nu nog over is staat uitgestald in de bibliotheek, 
veelal zelfs zonder tekstbordjes erbij. De doelstelling om het museum ook 
voor toeristen te behouden is ook opgegeven.  Gemiddeld zijn er drie 
musea per gemeente in Drenthe, Hoogeveen heeft er nu nog nul.
De culturele instellingen moeten fuseren, dat was althans de bedoeling van 
een meerderheid in de gemeenteraad, het proces gaat langzaam.  Hierbij 
zijn bezuinigingen het motief en verschraling van het aanbod merkbaar. 
Waar mogelijk poogden we om het tij te keren. 

Gehandicapten   

Op uitnodiging van het gehandicaptenplatform reden we in 
rolstoelen door de stad. Hierbij konden we zelf ervaren dat de 
toegankelijkheid nog steeds niet voldoende goed geregeld is. Wordt 
vervolgd. 
Bestuurlijke vernieuwing 
Ook het afgelopen jaar hebben we gepleit voor bestuurlijke 
vernieuwing in ons plaatselijke huis van Thorbecke. Dat deden we 
formeel en informeel. Alle partijen kregen een scholing 
debatvaardigheden. Maar vooralsnog zien we geen verbetering, het 
college regeert en de raad stelt (alleen) vragen. 

Basisinkomen 
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Vierkant voor werk 

We hebben in de gemeenteraad gepleit 
voor nieuwe politiek m.b.t. werk. 
Deeltijdarbeid (ook de gemeente is een 
grote werkgever) is net als het 
basisinkomen  een mogelijkheid  om 
iedereen werk te kunnen bieden. Vergeefs 
hebben we gepleit tegen oude politiek 
waarbij het locale bedrijfsleven 1,4 miljoen 
kreeg,  zonder aantoonbare resultaten uit 
het verleden en vrijblijvende 
verantwoording. 
  

Klimaat,  
duurzaamheid 

Sinds het succesvolle congres over het basisinkomen dat de gemeente 
op voorstel van GroenLinks organiseerde zijn we met de gemeente aan 
het kijken hoe we het idee nu verder kunnen uitwerken.  De gemeente 
dacht  aan deelexperimenten m.b.t. bijstandsgerechtigden. Wij willen 
graag het echte experiment namelijk een basisinkomen voor Elim. Het 
college liet onlangs weten dat dit niet mogelijk is omdat er geen 
wetenschappelijke ondersteuning (universiteit) in onze arbeidsregio is, 
een eis van de rijksoverheid. Onze fractie ziet dit als uitdaging en gaat 
op zoek naar een oplossing. 

De gemeenteraad heeft jaren 
geleden mooie doelstellingen 
geformuleerd over duurzaamheid 
en klimaatverandering. Zoals de 
gemeentelijke organisatie in 2020 
CO2 neutraal en de hele gemeente 
in 2040. Vaker hebben we gewezen 
op de opgelopen achterstand 
m.b.t. het realiseren  van de 
doelstellingen. Maar we hebben 
ook 35 voorstellen gedaan  om 
duurzame verbeteringen te 
realiseren zoals 
zonnepanelenprojecten, 
windmolens langs de snelwegen 
en een ander 
afvalinzamelingsysteem. De 
overige voorstellen staan op de 
website. 

Dieren en planten 

Dieren en planten worden te 
weinig in het gemeentelijk beleid 
genoemd en vooral te weinig 
beschermd.  We vragen 
regelmatig aandacht voor onze 
flora en fauna. Zo deden we dat 
ook bij de bespreking van het 
watertakenplan dat o.a. gaat over 
hoe we omgaan met natuurlijk 
water. Ook voor bijen vroegen we 
aandacht. Om dierenwelzijn meer 
tussen de oren te krijgen vroegen 
en vragen we om een 
gemeentelijk dierenwelzijnbeleid.  

Groenlinks 

Als plaatselijke afdeling hadden we contacten en samenwerking met 
andere afdelingen in Drenthe en daarbuiten. Zo hebben we ons 
afgelopen weken met andere afdelingen en leden ingezet voor Tweede 
Kamerlid Liesbeth van Tongeren.  Zij stond niet op de kandidatenlijst 
voor de komende Tweede Kamer verkiezingen, nu weer wel!
Fractie en bestuur vergaderden elke donderdag voorafgaande aan de 
gemeenteraadsvergaderingen. Ook volgend jaar ben je welkom, met 
ideeën, kritiek of anderszins. De vergaderdata staan op de website. En 
we zijn ook op facebook te vinden : https://www.facebook.com/
GroenLinks.hoogeveen. En twitteren deden sommigen van ons ook. 
Rest mij je nog een goede jaarwisseling toe te wensen en tot het 
volgende jaar. 
Met vriendelijke groet,

Ben Buskes
Voorzitter en duo raadslid GroenLinks Hoogeveen
bbuskes@hetnet.nl
0528-352239
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